# **AUTOMATIC 6-h DOUBLE SEAMER/AUTOMATIC LIQUID FILLER**

6H自动封罐机/自动加汤机

# Y-C7-A45

Y-C7-A45自动罐头加汤机适用于圆食品罐之液体充填。本机采用重 力式充填,可适用低粘度的液体如番茄汁、橘子汁、 蔬汁或其他容易 起泡的液体,容器限于铁罐,铝罐与宽嘴瓶。

### Y-BA45

Y-BA45 6H自动封罐机适用于圆罐或食品罐之卷封。本机设有6个卷 封头,所以简称为6H自动封罐机。卷封能力每分钟高达550罐。

### 技术说明

- ◆本机设有不锈钢防护外框,避免机械高速动作时,以保护人员安全。
- ◆封罐机传动充填机附设传动充填机遇负荷时,脱离传动的安全装置 来保护充填机及封罐机。
- ◆本机设有紧急刹车系统,遇有紧急情况时,可立即停止机械运转, 减少产品的损失。
- ◆卫生结构良好,具有CIP之管路系统,且机台表面物件为不锈钢 制,清洗容易。
- ◆使用人机控制介面,操作简便,产量调整容易,提供控制信号完全 监控。

Y-C7-A45 automatic machine is suitable for canning soup round food cans of liquid filling. The machine uses gravity filling, the applicable low-viscosity liquids such as tomato juice, orange juice, vegetable juice or other easyfoaming liquid, the container limited to tin cans, aluminum cans and wide

Y-BA45 6H automatic sealing machine is suitable for round the volume closed cans or food cans. The machine is equipped with six volumes head, it referred to as 6H automatic sealing machine. Closed volume capacity up to 550 cans per minute.

## Technical explanation:

- ◆ The machine is equipped with stainless steel protective frame, to avoid mechanical high-speed maneuvers, in order to protect the safety of personnel.

  • When sealing Machine and filling machine attaches to drive opportunities
- for filling load, from the transmission of safety devices to protect the filling machine and sealing machine.
- ◆ The machine is equipped with an emergency brake system, in case of emergency, they can immediately stop the machine operation and reduce product losses
- ◆ Health and well-structured, with the CIP of the pipeline system, and the machine object for the stainless steel surface, easy to clean.
- ◆ use of human—computer control interface, easy operation, easy adjustment of output, providing complete control signal monitoring.





填充部与产品接触部分采用 不锈钢材质,确保产品卫生 无虑,特殊回流式填充阀设 计,填充速度提升,降低污 染的会,清洁容易。

Fill parts contacted with the products are made of stainless steel, to ensure product hygiene and without taking into account the special return type fill valve design, filling speed upgrade will reduce pollution, and clean easy.



本机在高速运转中能保持确

The machine can remain in the

### 技术参数 Technical Parameter

机型Model	Y-B45	Y-C7-A45	
卷封头(个) Valves / 充填头 valves	6	45	
适用罐径Range of can diameter	202D~401D	202D~401D	
适用罐高 Range of can height	45~135mm	45~135mm	
每分钟能力 Capacity per min.	300~550 Cans	300~550 Cans	
需要马力 Horse power required	10HP	由封罐机传动 Taken off from seamer.	
安装尺寸Dimension (mm) 长×宽×高	1630x1100x2200	2680x2280x2580	
净重(约)net weight (approx.)	3500 kg	6500 kg	

备注:安装尺寸--(根据客户处理量大小灵活调节)该技术解释权归上海嘉迪机械有限公司所有

(adjust according to the required capacity of the customer). Shanghai Jiadi Machinery Co., Ltd reserves the right of final technology explanations





实的二重卷封,确保产品品

high speed re-do the two volumes seal to ensure product quality.

# 用途

**AUTOMATIC STRAIGHT LINE THICK PASTE FILLING MACHINE** 

适用于半流体,粘稠体,酱体的灌装,如番茄酱,辣椒酱,各类 果酱等。适用于玻璃瓶,马口铁罐等包装容器的灌装。

直线式全自动浓酱灌装机

采用活塞定量,集机电、气动于一体,电器和气动元件选用世界 知名品牌,由PLC控制,设计合理,结构紧凑。型式:本系列灌 装机有双头,四头,六头,八头,十二头等多种型号。

Widely used to filling various semi-liquid and paste, such as tomato paste, pepper paste and other fruit paste. The machine is suitable for the filling of glass bottle, cans and etc.

Adopts piston measurement, integrating electric control and pneumatic control, with compact structure and reasonable design. All the electric and pneumatic components are adopted of world famous brand and controlled by PLC. It has the type of two filling nozzles, four filling nozzles, six filling nozzles, eight filling nozzles, twelve filling nozzles and etc.

### 技术参数 Technical Parameter

型号Model	灌装范围Filling scope	灌装速度 Capacity	电源功率 Power	气源气压 Air Pressure
JDF-2B	20-100ml	15-40BPH	110W	0.4-0.6MPA
	50-200ml	15-35BPH		
	100-500ml	10-30BPH		
	300-1000ml	8-25BPH		
	500-2000ml	8-25BPH		
JDF-4B	20-100ml	20-60 BPH	150W	0.4-0.6MPA
	50-200ml	20-50 BPH		
	100-500ml	20-50 BPH		
	300-1000ml	15-40 BPH		
	500-2000ml	15-40 BPH		
JDF-6B	20-100ml	30-80 BPH	200W	0.4-0.6MPA
	50-200ml	30-80 BPH		
	100-500ml	25-75 BPH		
	300-1000ml	20-60 BPH		
	500-2000ml	20-60 BPH		
JDF-8B	20-100ml	40-100 BPH	250W	0.4-0.6MPA
	50-200ml	40-100 BPH		
	100-500ml	30-80 BPH		
	300-1000ml	25-70 BPH		
	500-2000ml	25-70 BPH		

Machinery 嘉迪 22 Machinerya www.sh-jiadi.com www.sh-jiadi.com